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Betreft: Bornerbroek doet Almelo in de ban 

Afgelopen zaterdag hebben wij kennis genomen van het digitale krantenartikel met 
bovengenoemde titel. Als bestuur van de stichting Kulturhus Bornerbroek voelen wij ons 
genoodzaakt om hierop te reageren.  

Op vrijdag trok de stichting Dorpsbelangen Bornerbroek zich terug uit het overleg met de 
gemeente Almelo, nadat hen werd verweten de stilzwijgende meerderheid van Bornerbroek 
niet te vertegenwoordigen, die volgens de gemeente ambtenaren wel voor de bouw van 400 
woningen zou zijn. Of er sprake is van een onhandig gestelde vraag of een verkeerde 
interpretatie van de zijde van Stichting Dorpsbelangen Bornerbroek is daarbij niet zozeer van 
belang. 

Het meest belangrijke volgens ons is dat bij een aanzienlijke uitbreiding van woningen in 
Bornerbroek de realisatie van de noodzakelijke maatschappelijke voorzieningen, zoals een 
multifunctionele accommodatie (MFA) – bestaande uit een school, kind centrum, sporthal, 
gezondheids- en welzijnscentrum  en kultuurhus, daarbij niet achter mag blijven. U kunt er 
daarbij op rekenen dat wij als bestuur van de stichting Kulturhus Bornerbroek, samen met 
alle inwoners van Bornerbroek, ons steentje zullen bijdragen, zodat dit niet alleen op de 
schouders van de gemeente Almelo neerkomt. 

Als bestuur van de Stichting Kulturhus Bornerbroek willen wij toch graag weten hoe de 
ambtenaren van de gemeente Almelo aan de informatie komen over de stilzwijgende 
meerderheid van Bornerbroek komen. Naar onze mening laat een stilzwijgende meerderheid 
zich juist niet horen. Wij verzoeken de gemeenteraad om hierover navraag te doen bij de 
betreffende ambtenaren. Het gebruik van dit soort informatie is voor ons maar ook voor de 
gemeente Almelo van groot belang voor toekomstig overleg. 

Hoewel we gezamenlijk verantwoordelijkheden dragen, erkennen we dat samenwerking 
essentieel is voor vooruitgang. De wethouder die Bornerbroek in portefeuille heeft, de heer 
Eugène van Mierlo, stelde in een recent krantenartikel dat voortdurende communicatie 
cruciaal is voor het succes van toekomstige ontwikkelingen. Hij benadrukte de noodzaak van 
woningbouw om voorzieningen in het dorp te behouden en gaf aan dat het aantal 
afhankelijk is van de haalbaarheid op de voorgestelde locaties. 

Wij onderschrijven als bestuur de noodzaak om het overleg met de gemeente Almelo zo 
spoedig mogelijk te hervatten, met respect voor elkaars standpunten en rekening houdend 
met de uitgangspunten van de gebiedsvisie waarbij de bandbreedte van het aantal woningen 
bespreekbaar moet zijn. Wij benadrukken nogmaals het verband tussen woninguitbreiding 
en de realisatie van nieuwe maatschappelijke voorzieningen in Bornerbroek. 



Voor wat betreft de gebiedsvisie van de gemeente Almelo volgt hieronder nog een korte 
samenvatting: 

De gebiedsvisie Bornerbroek, opgesteld door de Gemeente Almelo, is gericht op het 
verbeteren van de leefbaarheid en sociale cohesie in het dorp. Er is een dringende behoefte 
aan woonruimte voor starters en jonge gezinnen, met behoud van het dorpskarakter. De visie 
omvat tevens de verbetering van maatschappelijke voorzieningen zoals een multifunctionele 
accommodatie (MFA) – bestaande uit een school, kind centrum, sporthal, gezondheids- en 
welzijnscentrum  en kultuurhus. Ook worden veilige verkeersroutes en het behoud van het 
dorpspark meegenomen. Mobiliteit en verkeersveiligheid worden aangepakt door het 
creëren van aantrekkelijke recreatiegebieden in het groene buitengebied. Het 
ontwikkelingsproces bestaat uit gesprekken met gebiedspartners, behoeftenonderzoek en 
betrokkenheid van dorpsbewoners. 

Bornerbroek heeft behoefte aan: 

• Het versterken van de leefbaarheid 
• Sociale cohesie in het dorp 
• Woonruimte voor starters en jonge gezinnen 
• Het op peil houden van de voorzieningen en infrastructuur 

Hierbij zijn de volgende opgaven van belang: 

• Een woningvoorraad voor iedereen 
• Voorzieningen en landschap 
• Mobiliteit en verkeersveiligheid 

Met daarbij de volgende speerpunten: 

• Prettig dorps wonen: Bouw van woningen, een compacte ontwikkeling met behoud 
van het dorpse karakter, en ruimte voor aanpassingen in bestaande bouw 

• Bereikbare voorzieningen: Maatschappelijke voorzieningen in het hart van het dorp, 
veilige en aantrekkelijke verkeersroutes, en behoud en versterking van het dorpspark 

Als bestuur van de Stichting Kulturhus Bornerbroek staan wij geheel achter deze visie.  Wij 
spreken dan ook de hoop uit een en ander samen met de gemeente Almelo, Stichting 
Dorpsberlangen Bornerbroek en onze eigen stichting in goed overleg te kunnen regelen. 

Hoogachtend, 
Namens Stichting Kulturhus Bornerbroek 

Laurens Tangena 

 
 
 
 



 
 




